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Dato:    Fredag 26. November 2021 08.30 – 10.00 
 
Sted:   Teams / Scandic Lillehammer Hotel 
  
Innkalt av:  Pål 
 
Referent:  Bettina 
 
På Scandic: Dagfinn Loen, Kjetil West, Stål Talsnes, Ståle Rian, Henriette Helgevold, Grethe Brenna, Bettina Haslev 

Nordbye, Rune Lorentsen, Gaute Nepstad 
 
På Teams: Pål Trulsen (I bestefall delvis) 
 
Fravær: 

 
 

Sak.nr.  Action Hvem Når 

Sak nr. 1 
Godkjenning av møtereferat fra  
 

 
Gaute Nepstad var tilstede (stod ikke nevnt i ref).  
 

  

Sak nr. 2 
Godkjenning av dagsorden 
 

Ingen kommentarer   
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Sak.  3 Anlegg 
 
 
 
 

Ingen store oppdateringer.  
Arildsborg sannsynlig oppstart april/mai.  
Åsane åpner på nyåret, men ingen dato er bekreftet 
til NCF. 
NCF har svart på Høringsdokument vedrørende 
strategisk anleggssatsning til NIF.  
Oslo Øst og Tromsø er prioritert fra NCF’s side. 

  

Sak 4 Økonomi 
God likviditet 
Foreløpig overskudd i 2021 ca kr 962 000 
Likviditet: driftskonto 16.11.21: kr 4 524 065 
Likviditet: Særkonto 16.11.21: kr 1 909 513 
 
Ekstra tilskudd til Særforbund for å styrke klubber 
etter pandemi. 
NCF fikk tildelt kr. 216.952.- 
Forslag til bruk av disse midlene i curling. 
 
 
 

 
Pål og Bettina skal ha møte med IRK neste uke. 
IRK kunne ikke imøtekomme våre ønsker vedr 
rapport som viser kostnader på pr. prosjekt på 
kontonivå, men har henvist til en annen type rapport 
(prosjektrapport), som i stor grad dekker behovet.  
Det er ønskelig at budsjett legges inn for å kunne se 
avvik.  
Styret ønsker en prognose som viser forventet 
resultat for 2021. 
 

 
Bettina og Pål 
 
 
 
 
 

 

Sak 5 Ungdomsutvalget Ungdomsutvalget har hatt møte med Bowling 
Forbundet som skal samkjøre en aktivitetshelg i  
Trondheim. Mål; rekruttering 
Henriette, Njål og Victoria vil delta og være ansvarlig 
For dette arrangementet. 
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Sak 6 Markedsutvalget 
 

Ståle har dialog med Felleskjøpet som her meldt 
Sin interesse for et mulig samarbeid. Siv har tatt 
kontakt med Norsk Svin, for et mulig samarbeid. 
Status vedr økonomi for markedsprosjektet; litt 
under budsjett. Siv og Petter har gjort en god jobb 
med ny hjemmeside.  
Viktig for videre fremdrift at vi har en god plan for 
vedlikehold av hjemmeside, og evt. kjøpe tjenester 
for ajourføring.  
Redaksjonsansvar for sosiale medier må på agenda 
neste styremøte. Det er ønskelig med innspill på 
saker/personer fra hele Curling-Norge som kan 
fremmes på sosiale medier.  
Siv og Ståle kommer med forslag til styret som legges 
fram i januar.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ståle 

 

Sak 7 Sportslig 
 
 
 
 
 
 

Universiaden avlyst pga pandemien. 
EM: Damene var det klart beste laget i B gruppen og 
vant den. Da rykker de opp i A gruppen neste år. 
Gutta startet sterk med seire over Sveits og Italia og 
nådde hovedmålet om en semifinale. Tap i 
semifinalen og bronsekampen. 
Lag Mesloe er tatt ut til å spille Junior B VM i Lohja. 
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For gutta er det 6 lag som spiller RR med best av 3 i 
finalen. Det laget med best resultat i EJCT Oslo har 
vunnet første kamp i finalen. 
Lag Mesloe og Lag Rørvik spiller best av 5 kamper om 
å spille VM kvalifisering i Lohja. 
Lag Ramsfjell har hatt en god sesong på 
Europatouren og er nå nesten sikret seg plassen til 
VM Herrer i Las Vegas. 
Paralaget har vært i VM i Beijing og ble nr. 7 med 5 
seire og 6 tap. Det var en seier for lite til å komme til 
sluttspill. Laget viste at toppnivået er bra med seire 
over flere av de beste lagene, men også at de må 
heve bunnivået. Laget vil prøve å øke 
treningsmengden frem mot PL og vi har fortsatt tro 
på at en sluttspillplass er oppnåelig. 
Herrelaget skal til OL kvalifisering i Leeuwarden 
Nederland i begynnelsen av desember. Her er vi det 
høyest rangerte laget men det er mange gode lag og 
OL plassen er på ingen måte sikker. ITA, JPN, KOR og 
GER er nok de hardeste motstanderne men vi tapte 
for både DEN og CZK i EM.  
Herre laget har egentlig hatt en god sesong og de 
leder Europatouren på poeng. Her har ikke Grand 
Slam lagene deltatt mye. 
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Sak 8 Åpen dag 
 

Det møtte opp ca. 150-200 deltakere for alle 
klubbene til sammen på åpen dag. Erfaringen er 
variert, og det er vanskelig å få folk tilbake i hallen. 
Gode erfaringer fra Haugesund med radio-reklame. 
De fleste klubbene brukte malene som ble utarbeidet 
nettopp for dette formålet. 

Petter 
 

 

Sak 9 Rekruttering og klubbutvikling 
 
 

Petter sender ut søknadskjema til klubber vedr. 
rekruttering og klubbutviklingsstøtte.  
 
I år besluttes det å sende slik som tidligere år, så vil 
styret komme tilbake til endringer i forbindelse med 
ordningen til neste år. 

 
 
 
Petter 
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Sak 10 Idrettstinget 
 

Ingen store saker på Ledermøtet og det 
ekstraordinære Idrettstinget. 
Tema/presentasjoner på ledermøtet; 

• Sammen om bærekraft 
• Verdier og kultur i Norsk idrett 
• Like muligheter  
• Verdens beste idrettsorganisasjon 

På Idrettstinget var de 2 viktigste sakene: 

• Behandling og vedtak av «Internasjonal 
Strategi» 

• Vedtak av «Retningslinjer for bruk av simulert 
høyde i norsk idrett 

 
 
 

 

Sak 11 Neste møte - strategisamling 
 
 
 
 

Neste styremøte søndag 23. januar kl. 10-16. 
Det kjøres et vanlig styremøte først.  
Deretter vil følgende strategiområder bli diskutert 

• Rekruttering / Ungdom (Kjetil koordinerer 
forberedelser 

• Klubbutvikling (Ståle koordinerer forberedelser) 

• Sportslig (Dagfinn koordinerer forberedelser) 
Alle kan bidra med input til forberedelser til alle 
strategiområdene. 
Se vedlagte innspill presentert på styremøtet. 

 
 
 
 
Kjetil, Ståle, 
Dagfinn, alle 
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NESTE  STYREMØTE :  Søndag 23. Januar 2022 kl 10-16  
 
             
 
Dagfinn Loen  Kjetil West     Stål Talsnes             Bettina H Nordbye         Ståle Rian             Henriette Helgevold 

President           Visepresident              Styremedlem          Styremedlem              Styremedlem        Styremedlem 

Sak 12 Eventuelt Påminnelse til klubber om mulighet til å søke 
arrangementsstøtte fra fylkeskommune/kommune. 
 

Pål / Petter  


